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Onderwerp Rapport: Gevangen in een vastgelopen asielsysteem: gevolgen en en ons kenmerk vermelden.

verhalen uit de praktijk Wilt u slechts één zaak in uw
brief behandelen.

Geachte heer Choho,

Met interesse heb ik kennisgenomen van het rapport ‘Gevangen in een vastgelopen
asielsysteem: gevolgen en verhalen uit de praktijk’. Het rapport laat zien dat veel
van de vraagstukken rondom asiel en migratie complex en weerbarstig zijn, en op
onderdelen zelfs problematisch. Dit heb ik ook benoemd tijdens het debat over de
begrotingsbehandeling van Justitie en Veiligheid op 21 november jl. Een van de
speerpunten die ik voor de komende periode heb, is een snelle afhandeling van
procedures en het verbeteren van het functioneren van de asielketen. Hieronder zet
ik kort uiteen hoe ik dat ga doen, waarbij ik de aanbevelingen uit het rapport zoveel
mogelijk betrek.

In het rapport wordt terecht aandacht en inzet gevraagd voor de oplopende
doorlooptijden. Het terugbrengen van de doorlooptijden heeft mijn hoogste
prioriteit. In de brief aan de Tweede Kamer van 18 november ji. staan verschillende
genomen en nog te treffen maatregelen.1Het wordt desalniettemin een forse
uitdaging om het grootste deel van de asielaanvragen in 2021 weer binnen de
wettelijke termijn af te doen. Mede daarom gaat de IND kansrijke asielaanvragen
het komende jaar projectmatig oppakken. Hiermee kom ik tegemoet aan de zorg
dat deze groep al lang heeft moeten wachten. Door de IND wordt ook gewerkt aan
betere informatievoorziening ten aanzien van de start van de asielprocedure.

De gevolgen van de lange doorlooptijden zijn voor alle partijen ernstig, niet in de
laatste plaats voor asielzoekers in de (pre-)pol ‘s. Vanwege de hierboven genoemde
prioritering is de verwachting dat asielzoekers met kansrijke asielaanvragen minder
lang op deze locaties zullen verblijven dan nu het geval is. Ik zie daarom geen
aanleiding om het huidige regime van financiële verstrekkingen aan te passen.
Overigens is het niet zo dat deze groep nu geen taalles krijgt. Daarvoor verwijs ik
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naar recente antwoorden op Kamervragen over dit onderwerp.2 Wat betreft de Directoraat-Generaal

tijdige vernieuwing van het W-document wordt door de IND in samenwerking met Migratie
Directie Migratiebeleid

het CDA naar een oplossing gezocht.

Datum
Vanwege de lange doorlooptijden is het inderdaad zo dat er extra opvangplekken 14 januari 2020

nodig zijn. Dit is een uitdaging die het CDA niet alleen kan oppakken. Daarom heb ik Ons kenmerk

medeoverheden om hulp gevraagd, waarbij ik het belang van een evenwichtige 2751689

verdeling van opvanglocaties over Nederland heb benoemd.3De wens ten aanzien
van kleinschalige opvang en goede bereikbaarheid met het openbaar vervoer is
veelgehoord en wordt gedeeld. Tegelijkertijd is het moeilijk om hieraan tegemoet te
komen door de huidige situatie op de vastgoedmarkt. Geschikte opvanglocaties
liggen niet voor het oprapen. Bij de verwerving van opvanglocaties wordt zo veel als
mogelijk geanticipeerd op ontwikkelingen in het programma Flexibilisering
Asielketen.”

Het is een gegeven dat het doorlopen van het asielproces verhuisbewegingen en
verplaatsingen met zich meebrengt. Juist vanwege de behoefte aan extra
opvangcapaciteit ben ik geen voorstander van cle aanbeveling om asielzoekers op
een azc te plaatsen en gedurende hun procedure op de pol te laten logeren. Dit
zorgt namelijk voor onbenutte bedden en dat kan het CDA zich niet veroorloven en
vind ik als opdrachtgever bovendien niet wenselijk. Waar het verhuisbewegingen
van schoolgaande kinderen betreft en voor zover deze niet op verzoek van de
ouders plaatsvinden, onderschrijf ik de noodzaak om deze tot een minimum te
beperken. Indien dat niet mogelijk is, houdt het CDA zo veel als mogelijk rekening
met het belang van het kind.

Ik dank u voor het rapport en waardeer de aanhoudende betrokkenheid van uw
Organisatie bij het asielsysteem. Voor zover de aanbevelingen uit het rapport niet
voldoende door deze brief worden bestreken, nodig ik u van harte uit om hierover
het gesprek voort te zetten met mij en mijn medewerkers.

De Staatssecretaris van Justitie en Veiligheid,

An kie
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